



Info Sukan

KEJOHANAN SUKAN STAF ANTARA ZON UniMAP 2010

Pusat Sukan UniMAP telah menganjurkan kejohanan ini bagi mencari bakat-bakat baru untuk ke Kejohanan Sukan Staf yang akan berlangsung di USM Pulau Pinang pada bulan Jun 2010 nanti. Kejohanan Sukan Staf Antara Zon akan bermula pada 22 hingga 28 Mac 2010. Sukan ini melibatkan 4 Zon iaitu Zon Kuning, Zon Biru, Zon Hijau dan Zon Merah. Zon Kuning diwakili oleh Jabatan Canselori, Pembangunan, Perpustakaan dan Pusat Sukan. Zon Biru pula diwakili oleh Pusat Pengajian, Pusat Kejuruteraan dan Pusat Kerjasama Industri, manakala Zon Hijau diwakili oleh Jabatan HEPA & Kolej Kediaman, ICT dan

PALAPES dan Zon Merah diwakili oleh Jabatan Keselamatan, Jabatan Pendaftar, Jabatan Bendahari dan SUKSIS. Acara sukan yang telah disenaraikan dalam kejohanan ini ialah Badminton Campuran, Bola Jaring Senior, Bola Sepak Veteran, Bola Tampar (L/W), Futsal (L/W/V), Dart (L/W), Karom (L/W), Ping Pong (L/W), Sepak Takraw Berpasukan dan Tarik Tali.

Kemuncak pertandingan adalah Majlis Makan Malam dan Penyampaian Hadiah yang diadakan pada 2 April 2010 bertempat di Dewan Kapitol, Kangar. Majlis penyampaian hadiah disampaikan oleh Y. Bhg Naib Canselor UniMAP.

Keputusan penuh Kejohanan Sukan Staf Antara Zon UniMAP 2010 adalah seperti berikut :

KEJOHANAN SUKAN STAF ANTARA ZON UniMAP 2010

22 - 29 MAC 2010

SUKAN RUMAH	BADMINTON CAMPURAN	BOLA JARING		BOLA SEPAK	BOLA TAMPAR		FUTSAL			DART		KAROM		PING PONG CAMPURAN	SEPAK TAKRAW	TARIK TALI	TOTAL
		SENIOR	VETERAN	VETERAN	LELAKI	WANITA	LELAKI	WANITA	VETERAN	LELAKI	WANITA	LELAKI	WANITA				
KUNING	Naib Johan	Johan	Naib Johan	Johan	Johan	Johan	Naib Johan	Johan	Johan	Johan	Johan	Johan	Johan	Johan	Johan	Ke - 4	10
MERAH	Ke - 4	Ke - 4	Johan	Ke - 3	Ke - 3	Ke - 3	Ke - 3	Naib Johan	Ke - 3	Ke - 3	Ke - 3	Naib Johan	Ke - 4	Naib Johan	Johan	2	
HIJAU	Johan	Naib Johan		Naib Johan	Naib Johan	Naib Johan	Ke - 4	Ke - 4	Naib Johan	Naib Johan	Ke - 3	Ke - 3	Ke - 3	Ke - 3	Ke - 3	1	
BIRU	Ke - 3	Ke - 3			Ke - 4	Ke - 4	Johan	Ke - 3	Ke - 4	Ke - 4	Ke - 4	Ke - 4	Naib Johan	Ke - 4	Naib Johan	1	